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Адрес Laurier Glass Ltd. 
153 Laurier Blvd. #300 
Laurier Station 
Quebec - G0S 1N0 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturing of stocksheet mirrors, glass tempering as well as the shaping of these products according to our clients demands. We supply the
industries of furniture, commercial millwork, decoration, bathroom cabinets and mirror doors as well as the industries of safety products for applications
such as; doors and windows, shower doors, bus shelters, ice hockey rinks.

Digital Ceramic printing on glass CERAPRINTMD/TM

CERAPRINT is a digital printing process on partial or full surface that uses ceramic ink and is fused to glass. This line of products combines multiple
possibilities to create multi-colored print images without screen.

CERAFRITMD/TM

CERAFRIT is a glass panel on which ceramic frit ink is applied on the glass and fused by the tempering process. The result is a coating that is hard,
durable, stable and compatible with insulated glazing components. It is inert, scratch, weather and UV resistant.

Company Profile of Laurier Glass Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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